
                  

Referat 
Bestyrelsesmøde i Dansk Lagotto Klub 
 
Dato: 24. april 2025 
Tid: kl. 19 - 21 
Sted: Online på Zoom 
 
Mødet er aftalt 26- marts 2025 
 
Deltagere: Anne Møller (AM),  Claus Lidbjerg (CL), Dorte Holsting (DH), Flemming Christensen (FC), Mette Nørlev (MN), Pernille Leding (PL), Steffen Wied (SW) 
Gæster: 
Afbud:  
Ordstyrer: PL 
Referent: FC 

1.  

Dagsorden:  Underpunkter: 1. Referat:: 

1. Godkendelse af dagsorden  - Nyt pkt tilføjet under 6 

2. Orientering fra formand, 
næstformand og sekretær 
samt indkommen post 

- Medlemsstatistik 
- Møde med Jimmi Poulsen 5. maj 

 

- 373 medlemmer 
- På mødet deltager PL, AM og FC samt Louise Poulsen 

3. Hjemmeside og FB -  - Sundhedsudvalget og Trøffeludvalget arbejder med revision af de 
sider på hjemmesiden, som vedrører deres område. 

- God ro og orden på FB 

4. Økonomi 
 

Status - Bogføringsbalance pr. 15. april 2025 viser et overskud på 79.265,55 
kr. for perioden 1/1 – 15/4 2025.  

 
-  

 



5. Opfølgning vedr. aftalte 
arbejdspunkter 

- Kandidater til bestyrelsen samt suppleanter 
- Indkomne forslag 
- Klargørelse af alle dokumenter til GF 

- Ingen kandidater har meldt sig. Der mangler stadig en kandidat til 
suppleant. 

- Der er forslag om vedtægtsændring fra bestyrelsen smt 3 forslag fra 
et medlem 

- Beretningen skal færdigredigeres vPL/FC 
- Dokumenterne lægges på hjemmesiden snarest muligt og udsendes 

til medlemmerne så snart de alle foreligger 

6. Drøftelser 
 

- Funktionsbeskrivelser af bestyrelsesmedlemmer? cl 
- Udvalgsformænd skal vi have dette? cl 
- Konflikthåndtering. cl 
- Norsk deltager på turen til Gotland. cl 
- Forslag til sundhedsudvalget 

- Funktionsbeskrivelserne behandles i den nye bestyrelsesperiode 
- Vi har sikret at der er mindst et bestyrelsesmedlem i alle udvalg og i 

øvrigt beslutter udvalgene selv deres forretningsorden. Der skal 
afrapporteres til den samlede bestyrelse om drøftelser og planer 
under dagsordenens pkt. 7. 

- Vi tager ikke konflikthåndtering op for øjeblikket 
- Før nordisk medlemskab evt. er godkendt af GF kan vi ikke tilbyde 

det. Bliver det godkendt, vil deltagelse blive prioriteret for ordinære 
medlemmer. Hvis det norske medlem melder sig ind med et alm. 
medlemskab vil hun have mulighed på lige fod med øvrige 
medlemmer. CK svarer. 

- Udvalget opfordres til at følge med i situationen omkring PRA 
(gentest - øjenlysning) 

 

7. Nyt fra udvalgene - FCI trøffel-søgningsudvalg  
- Nordisk samarbejde 
- Sundhedsudvalg 
- Trøffeldommer 
- Trøffeludvalg    
- Udstillingsudvalg  

- Her fulgte en debat om forståelsen af arbejdet i udvalget. Det kan 
eventuelt overvejes at lade arbejdsprøve udløse et championat. 
Drøftes nærmere i den kommende periode. Bestyrelsen må følge 
arbejdet i FCI-udvalget tæt. 

- Nordisk samarbejde - intet nyt 
- Sundhed og udstilling - Nyt medlem i udvalget Molly MacLoughlin. 

Klippekurser planlægges at skulle afholdes mere regelmæssigt, også i 
Jylland. Man arbejder endvidere med eksteriørbedømmelse- 

- Dommer - CdC Fyn afholdes på søndag. Der skal træffes nye 
beslutninger vedr. CdC på Sjælland. 

- Trøffel - TBCer afholdes efter planen med god tilslutning. SW træder 
tilbage som koordinator af Raduno 2025, så der skal findes en ny 

8. Punkter til nyhedsbrev -Klippekursus 
Spor 
Generalforsamling 

- se udkast i bilagsmappen 

9. Punkter til næste møde - Konstituering  

 



10. Eventuelt - SW fastholder beslutningen om at træde ud af bestyrelsen og det 
øvrige klubarbejde efter GF. 

 

11. Dato for næste møde 20. maj kl 21-22 (konstituering)  

   

 

 


